
Extra Styrelsemöte onsdagen 4 aug kl.19.30 via Teams 

Närvarande:Maritha, Glenn, Börje, Niclas Johansson, Niklas Johnsson, Kjell och Tobias  

1.      Mötets öppnande 

Marita öppnar mötet. 

2.      Val av justerare att jämte ordförande justera dagens protokoll 

Glenn väljs till justerare 

3.      Godkännande av dagordningen 

7b Fysisk träff 13-15 augusti 

4.      Föregående mötesprotokoll 

Tobias går igenom föregående protokoll. 

5.      Information från ordförande 

Maritha informerar om att tidigare ordföranden skickat oss allt gammalt material. 

Marita säger att styrelsebeslut skall finnas innan man kontaktar annan instans(t ex svstkl) som 

företrädare för Hamiltonföreningen. 

Maritha ska hjälpa Niklas Johansson att hitta sponsorsavtalen och ev kontaktuppgifter till sponsorerna. 

6. HD-frågan 

Marita vill att vi ska ta beslut om HD omröstningen från årsmötet. Tobias förklarar att efter samtal med 

Anso Pettersson som var ordförande på mötet fick hennes ord på att det var styrelsens förslag(nivå 1) 

mot att vara kvar i nivå 2 som det röstades om. 

Efter samtal med Fredrik Bruno Skk säger han att det var nivå 1 som är framröstad. Fredrik Bruno 

säger att han skrivit fel i formuleringen  (känd HD-status) i röstningsformuläret. 

Styrelsen diskuterar årsmötes beslutet. 

Styrelsen beslutar enhälligt att följa årsmötets omröstning att verka för att gå till nivå 1 i HD-

programmet. 

7. Övriga frågor 

7b Fysisk träff 13-15 augusti 

Kjell och Glenn kan tyvärr inte delta. Vi bestämmer att försöka träffas kl 17:00 den 13:e. 

 

13.Mötets Avslutande 

Maritha avslutar mötet. 
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